



# UiO : Psykologisk institutt

## Det samfunnsvitenskapelige fakultet

### Programutvalget for Bachelor, master og årsenhet - internmøte

**Møtetid:** 16.15-18.00 d. 27. september 2023

**Møtested:** Seminarrom 4

**Vedlegg:** Infoskriv om Arbeidslivsdagene 2024

#### Dagsorden

**Sak nr. 1** - Opprop av tilstedeværelse

#### Tilstede:

Signe Iversen - leder

Amanda Manger Lawlor - nestleder

Sunniva Svendsen - 1BA, Årsenhet, SVSU, Instituttstyret

Ida Bjørnum Grande, 2BA, SoMe-ansvarlig

Sara Ohran, 1MA-HUS

Isak Bjørn, 1MA-KogNev

#### Meldt fravær:

Jakob Grande, økonomiansvarlig

Jeanett Thomassen, Programrådsrepresentant

Synne Knudsen, 1MA-ArbOrg

**Sak nr. 2** - Valg av møteleder og referent

Signe er møteleder.

Amanda er referent.

**Sak nr. 3** - Melding av eventuetsaker

Honnør til økonomiansvarlig for innvilget driftstøtte, og SoMe-ansvarlig for dramatisk økning i rekkevidden til SoMe-kanalene våre!

**Sak nr. 4** - Godkjenning av forrige referat, innkalling og dagsorden

Godkjent av tilstedeværende på møte.

**Sak nr. 5** - Ønsker for møtestruktur og møtekultur



# UiO : Psykologisk institutt

## Det samfunnsvitenskapelige fakultet

Enighet om å ha en flat møtestruktur - ta ordet når du har noe å legge til.

### Orienteringer

#### Sak nr. 6 - Orientering fra verv

##### a) Programrådet

- Diskusjon rundt fordeler/ulemper med muntlig forsvar for avsluttende oppgaver, på både BA- og MA-nivå. Positiv til dette, bedt om videre utredning da dette må bygges opp ulikt ut ifra typen oppgave og omfang. Programrådet har bedt om videre utredning, men ønske om oppstart 2024.
- Skal få ArbOrg inn i profesjon, unntak for studenter på utveksling.
- PSY4110: Vedtatt å endre eksamen fra hjemmeksamen til mappeeksamen med oppstart vår 2024.

##### b) Instituttstyret

- Søknadstall for høsten 2023 viser at PSI er populært.
- Det er satt i gang arbeide med å etablere nye psykologi profesjon-retninger ved blant annet OsloMet.
- Open Science: PSI etablerer og opprettholder en nettside for åpen vitenskap («Open Science») på instituttets nettsider i løpet av høsten 2023. nOpen Science-arbeidsgruppen bes om å komme med konkrete forslag til insentiver som kan støtte praksisen med åpen vitenskap.

##### c) Fagutvalget

- Driftsstøtte for PU BAMA i år er innvilget.

##### d) SVSU

- Det har vært valg av interne verv og komiteer i SVSU.
- SVSU representanter vil være tilstede på kontoret på ES en gang i uken, tilgjengelig for spørsmål fra studenter.
- SVSU vil gi tydelig beskjed på digitale kanaler før bokskap blir klippet.
- Det bekreftes av PSI får kontorer på Harald Schjelderups hus.
- Felles økning i bruk av midler til studiestart/fadderuken. Økes med 30 000 kr til hvert FU/PU på tvers av fakulteter.

-

##### e) Tillitsvalgte

1. Årsenhet



# UiO • Psykologisk institutt

## Det samfunnsvitenskapelige fakultet

2. 1BA

3. 2BA

- Kognitiv eksamen - se punkt 9.
- Ønsker informasjon rundt muligheter for at BA studenter å søke seg inn på prof. emner.

4. 3BA

5. 1MA - ArbOrg

6. 1MA - KogNev

- Tilbakemelding om generelt rotete oppstart på Canvas, brukt lang tid på å åpne emne- og seminarsider.
- Internship - studenter må ta kontakt for å finne plass hos forskningsgrupper selv, men finner ikke en oppdatert liste på forskningsgruppe som kan ta imot. Det er et ønske om å få til et felles organisert opplegg hvor gruppene som er åpne for å ta imot studenter kan legge dette frem, fremfor at studenter tar kontakt kun på egenhånd.
- Tilbakemelding fra studenter om lite eksamensrettet undervisning, vanskelig å vite hva man skal bli vurdert på. PU BAMA kan si ifra til emneansvarlig om at læringsmålene er uklare.
- Ønske om få tilgang til tidligere materiale og/eller Canvas-sider.
- Ønske om vannkoker: informeres om at det står en ved tennisbordet.

7. 1MA - HUS

- Fadderopplegg - få faddere, jobbe med rekruttering.
- Ønske om flere stikkontakter på huset. Signe informere om at dette er blitt tatt opp før, så da fortsetter vi å jobbe for det.
- Tilbakemelding om PSY4505: Mangler rundt kunnskapsmålene til emnet. I tillegg føler studentene de ikke har gått gjennom de få målene som står skrevet. Også tilbakemelding om mye pensum pr. uke., f.eks. én bok som ett av pensumlitteraturene til en forelesinger.
- Tilbakemelding om at samarbeidsprosjektet med organisasjon blir missvisende omtalt som en «praksis», men er heller oppgaveskriving for organisasjonen.

### **Sak nr. 7** - Orientering fra dialogmøtet

- Påbegynt arbeid med verdensdagen for psykisk helse. Neste år vil man begynne arbeidet på vårparten, slik at man får bedre tid.



# UiO : Psykologisk institutt

## Det samfunnsvitenskapelige fakultet

- Ønske fra ArbOrg om at Henning Bang skal ha forelesning. Dette ble godt tatt imot, og vil bli gjennomført på både BA og MA-nivå.

- Bærekraftsfag på PSI blir ikke valgt - hvorfor blir det ikke?
  - Forslag til årsaker er mangel på informasjon om emnene, at emnene virker urelevante for videre utdanning og/eller arbeid.
  - Eventuelt om det er mulig å heller integrere tema i eksisterende emner.
- Hvorfor velger ikke studenter på BA og MA utveksling?
  - Forslag til årsaker:
    - Dårlig informasjon om utveksling for psykologistudenter. Det blir tatt opp at ikke all informasjon som er rettet mot SV-fakultetet når PSI.
    - Andre årsaker kan også være at utenlandske universiteter ikke tilbyr undervisning på engelsk, at man får dårligere veiledning på master eller ikke vet at utveksling er en mulighet.

**Sak nr. 8** - Orientering fra Feedback hour; samarbeid med PU Profesjon

Veldig vellykket! Vil fortsette å ha med PU profesjon.

**Sak nr. 9** - Klage på eksamen, PSY1300, oppdatering

Klagen på eksamensspørsmål er tatt opp, og blir sendt videre til hun som er eksamensansvarlig neste år.

**Sak nr. 10** - Felles gruppe for studentene?

Vi tar opp saken på neste PU-møte.

**Sak nr. 11** - Fotografering

Planlegger å ta gruppe- og enkeltbilder av PU BAMA, sammen med PU profesjon. Forslag om å ta bilder etter dialogmøtet 12. oktober, eventuelt lager Signe en doodle med mulige tider. Ida tar ansvar for fotograferingen.

**Sak nr. 12** - Evalueringskomitéen

Hvis man har tanker om hvordan BAMA fungerer, kan man si ifra til Signe som kan ta det opp i komiteen.

**Sak nr. 13** - Tilretteleggingsaken



# UiO : Psykologisk institutt

## Det samfunnsvitenskapelige fakultet

Planlagt å annonsere tilrettleggingsaken som har blitt jobbet med i januar. Oppstart med arbeid rundt presentasjon starter i desember. Signe går gjennom saken på neste møte, og da vil man ha mulighet til å melde seg til å bli med i arbeidet.

### **Sak nr. 14** - Varaordning

Enighet om at vi stiller som hverandres varaer - en fleksibel varaordning.

### **Sak nr. 15** - Teambuilding

Forslag til teambuilding for PU: bowling, minigolf, SYNG, Escape Room, paint'n sip hjemme hos et medlem.

### **Sak nr. 16** - Eventuelt

- Dårlig inneklima i auditorier, i tillegg til mangel på sitteplass til elever. Auditorium 4 på Harald Schjelderups hus og Store Auditorium på Kristen Nygaards hus trekkes frem.
- Sunniva trenger vara til ekstraordinært instituttstyre. Signe stiller.